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Drenthe geniet
volop na van
de Vuelta

Gepensioneerd zeeman uit Klijn-
dijk ontdekte laatst een veelvoorko-
mende fout in de berichtgeving
over DelfSail. "Bij het aanmeren
van het schip werd geschreven over
boeien die tussen de wal en het
schip werden gehangen. Maar dat
klopt niet", doceert meneer, die zelf
jarenlang op de koopvaardij voer.
Volgens hem word de ruimte tussen
wal en schip doorgaans gevuld
door ’wrijfhout’, een plank die
schade aan het schip moet vorko-
men, of door stootkussens. "Maar
niet door boeien, hoor; die liggen in
het water om de scheepsroutes aan
te geven."

Lezeres van het Amsterdamsche-
veld worstelt met een mysterie.
Haar grijze container wordt vaak
door onbekenden gebruikt als
dumpplaats, vooral op de dagen
dat de container aan de straat
wordt geplaatst. "Dan zetten we
’m vol aan de weg, maar dan gooit
iemand er toch nog zaken bij.
Daardoor staat het deksel vaak
open."

Mevrouw vindt het maar een rare

gewoonte. "Als er ruimte is, mag ie-
mand er best wel eens wat bij in
gooien, maar niet waneer de con-
tainer vol is. Laatst lag er opeens
zo’n oude radiocassetterecorder in.
Nou vraag ik u!"

Mevrouw uit de Emmer wijk Bar-
geres snapt weinig van de Belgen.
"Waarom willen ze dat de Wester-
schelde wordt uitgebaggerd? In
mijn beleving kunnen ze beter aan
de Noordzeekust iets nieuws ont-
wikkelen. Schepen worden steeds
groter en groter en varen door de
Westerschelde zorgt voor bepaalde
risico’s. Denk maar aan de zand-
banken. Menig schip is daar al ge-
strand."

Lezer uit Emmen reageert op de
geste van de gemeente Emmen om
alle huishoudens vier spaarlampen
te geven. "Het zal wel goed bedoeld
zijn, maar weet de gemeente dan
niet dat spaarlampen ook alweer
uit de mode zijn? Het is tegenwoor-
dig allemaal led-verlichting. Ik
dacht: laat de gemeente ons twee
led-lampen in plaats van vier
spaarlampen geven."

Tips voor de Miniman? Bel: 0591-693875

In toenemende mate worden
de bossen gebruikt als dump-
plaats. In Emmen kost dit
Staatsbosbeheer jaarlijks tus-
sen de 12.000 en 15.000 euro.
Puin, afval van hennepkweke-
rijen, autobanden en heel veel
tuinafval worden gevonden in
de randen van het bos. 

Boswachter Geerling Kruid-
hof wordt er in Zuidoost-Dren-
the geregeld mee geconfron-
teerd. "Bizar, maar blijkbaar
vinden steeds meer mensen
het normaal het bos te gebui-
ken als stortplaats. De laatste
drie jaar neemt het aantal stor-
tingen toe. Het spreekt voor
zich dat de kosten voor het ver-
wijderen van afval hiermee

voor ons ook zijn gestegen",
zegt Kruidhof.

In Emmen moet Staatsbos-
beheer zelf opdraaien voor de
kosten. In Borger-Odoorn is
dat anders geregeld. Daar be-
taalt de gemeente. Hiertoe is
besloten nadat Borger-Odoorn
in juli 2000 het zogeheten dif-
tar-systeem invoerde. Hierbij
wordt per huishouden geregi-
streerd hoeveel afval wordt
aangeboden. Hoe meer afval,
hoe hoger de rekening.

"De invoering zorgde voor
een toename van illegale stor-
tingen in het bos. Met de toen-
malige wethouder zijn des-
tijds afspraken gemaakt over
het betalen van de kosten.
Staatsbosbeheer ondervond
hierdoor minder hinder van
de maatregelen die wij toen
hebben genomen", zegt Marijn
de Groot, woordvoerster van
de gemeente Borger-Odoorn.

Boswachter Kruidhof hoopt
dat Emmen ook de beurs gaat
trekken bij illegale stortingen
in het bos. "Het geld dat wij

hieraan kwijt zijn, kunnen wij
nu niet aan andere projecten
besteden. En ook de gemeente
heeft er belang bij dat de bos-
sen zo schoon mogelijk blij-
ven. We hebben het wel eens
aangekaart bij de gemeente
Emmen. Helaas zonder resul-
taat." In de gemeente Coevor-
den moet Staatsbosbeheer ook
betalen voor het opruimen
van illegale stortingen op haar
bosterrein, maar daar is het
probleem volgens de boswach-
ter veel minder groot. 

Illegale stort
afval in bos
wekt ergernis
Door Jan Willem Horstman 

emmen � Staatsbosbeheer
wil dat de gemeente Em-
men gaat betalen voor
het verwijderen van ille-
gaal gestort afval in bos-
gebieden. 

� wethouder holman

De Emmer wethouder Jenne
Holman (PvdA) meldt geen offici-
eel verzoek te kennen waarbij
Staatsbosbeheer vraagt om fi-
nanciële steun. Hij staat wel open
voor een gesprek. De gemeente
stelt dat de eigenaar van de
grond verantwoordelijk is. Wordt
de dader van een illegale storting
gevonden, dan kunnen de kosten
op die persoon worden verhaald. 

Staatsbosbeheer wil dat Emmen ook betaalt

schoonoord � Mariekejaar? Ook aan
een deel van de Schoonoorders zijn de
activiteiten voorbij gegaan. "Sommige
onderdelen zijn minder goed uit de
verf gekomen, maar we hebben al met
al heel veel leuke dingen gedaan. En
het jaar is nog niet afgelopen. Komend
weekeinde is het hoogtepunt, maar

ook daarna zijn er nog activiteiten",
zegt Marja Irrgang, die samen met Ina
Ottens de Marieke-kar trekt.

Marieke is het onschuldige ’wicht’
uit de legende over de reuzen Ellert en
Brammert. Na zeven jaar gevangen-
schap slaagde ze erin het roofzuchtige
duo te ontvluchten, door Brammert bij
het scheren de keel door te snijden. El-
lert, die op jacht was,
zette nog wel de achter-
volging in. Maar Marie-
ke vluchtte net op tijd
een boerderij in.

Met haar heldhaftige
actie bevrijdde Marieke Schoonoord en
omgeving van Ellert en Brammert.
Dorpsbelangen Schoonoord vond het
de hoogste tijd Marieke te eren met een
beeld. Van het een kwam het ander,
met als gevolg dat Marieke dit jaar sym-
bool is voor allerlei activiteiten.

Toertochten, een wandeldriedaagse,
sporttoernooien, workshops, een tuin-
wedstrijd, een boekenlegger met een
gedicht van Driek van Wissen; Schoon-
oord heeft niet stilgezeten. Maar de
jeugd was niet zo te porren. Een Miss
Marieke-verkiezing van de jeugdsoos
mislukte. En voor een gratis gps-cursus
voor jongeren, opgezet samen met re-

creatiepark ’t Kuierpad-
tien, gaf niemand zich
op. Niemand! Stukken
beter gaat het met het
boek met gedichten, ver-
halen, foto’s en tekenin-

gen over Marieke. Dat verschijnt eind
november, met daarin ook het verhaal
over Ellert en Brammert, opnieuw ge-
schreven door Frans Westenbrink uit
De Kiel. Hij belicht de legende vanuit
het perspectief van Marieke.

Ook het Mariekebeeld van kunstena-

res Esther Bruggink uit Amsterdam is
klaar. Voor de onthulling (vrijdag, 14.30
uur) vroeg Dorpsbelangen prinses
Máxima. "Ze is bij uitstek een moedige
vrouw, net als Marieke was. We kregen
netjes een afwijzing. Eigenlijk logisch;
de koningin was in juni ook al in
Schoonoord. We zijn blij dat gedepu-
teerde Tanja Klip nu komt. Zij is ook
een krachtige vrouw."

Zaterdag staat vanaf 9.00 uur in het
teken van het gezamenlijke dorpsont-
bijt. "Daarvoor hebben zich al meer
dan honderd mensen opgegeven, maar
er kunnen nog meer bij."

Irrgang denkt te weten waarom niet
iedereen even hard loopt voor het Ma-
riekejaar. "Het is soms lastig mensen te
enthousiasmeren. Ze willen hun spaar-
zame vrije tijd zelf invullen. Mensen
willen ook wel eens thuisblijven." Maar
vrijdag en zaterdag dus liever niet!

Marja aasde op Máxima voor Mariekejaar
De climax van het Mariekejaar in
Schoonoord nadert. Dan wordt een
Mariekebeeld onthuld en is er een
dorpsontbijt. Graag had de organisa-
tie voor de onthulling prinses Máxi-
ma gestrikt. "Een moedige vrouw,
net als Marieke", zegt Marja Irrgang.
Het wordt gedeputeerde Tanja Klip.
"Ook een krachtige vrouw." ’Het is soms lastig

om mensen 
te enthousiasmeren’

Kunstenares Esther Bruggink werkt aan haar Mariekebeeld. Vrijdag wordt het onthuld. Foto: Esther Bruggink

inte rview � onthulling beeld en dorpsontbijt in schoonoord

Door Gerton Albers

2e exloërmond � Het Straten-
makersfestival in 2e Exloër-
mond moet het dit jaar zonder
de tot nu toe jaarlijkse straten-
makerswedstrijd
doen. Vol-
gens de
organi-

satie waren er te weinig aan-
meldingen voor de strijd om
de titel Beste Stratenmaker

van het Noorden. 
"De recessie is de

voornaamste reden
waarom de straten-
makers zich niet

hebben aangemeld",
vertelt woordvoerster

Loes van der Laan van de orga-
nisatie. "Veel bedrijven heb-

ben afgezegd. Wat daar
nu precies de reden
voor is, weten we ei-

genlijk niet." 
Desondanks
zegt de orga-

nisatie niet
bang te
zijn
voor

een tegenvallend bezoekers-
aantal. Plaatselijke stratenma-
kers hebben het Stratenma-
kersfestival uit de brand gehol-
pen door in het weekeinde van
11en 12 september zelf demon-
straties te geven. Van der Laan:
"Bezoekers kunnen dus nog
steeds genieten van het geluid
van de stenen die in de straat
worden getikt". 

Behalve de demonstraties
zijn er onder meer ook een
grote rommelmarkt, een ta-
lentenshow, veel muziek en
op vrijdagavond het traditio-
nele vuurwerk. 

Het festivalbestuur gaat in
oktober op zoek naar een op-
lossing, zodat de wedstrijd vol-
gend jaar weer gewoon kan
worden gehouden. (DvhN)

Crisis nekt wedstrijd stratenmakers

assen/emmen � Voor het ple-
gen van een inbraak in een
tankstation aan de Rondweg
in Emmen is S. el I. (25) zonder
vaste woon- of verblijfplaats
gisteren bij verstek door de As-
ser politierechter veroordeeld
tot tien weken celstraf. Bij de
inbraak op 7 mei werden siga-
retten buitgemaakt.

Na de inbraak maakte de
man zich uit de voeten in een
auto met afgeplakte kenteken-
platen. De gealarmeerde poli-
tie zette de achtervolging in. El
I. reed naar Duitsland en kon
pas na de grens worden klem-
gereden. Gevolg was wel dat de
man eerst door de Duitse auto-
riteiten moest worden uitgele-
verd voordat hij in Nederland
kon worden berecht. (DvhN)

Inbreker moet
tien weken
gevangenis in

Advertentie

ter apel � De bestuurders van de Mo-
delvliegclub Ter Apel (MTA) zien de
zon, letterlijk, niet meer voor zich
schijnen maar dat deert hen absoluut
niet. Mede dankzij die zon in de rug telt
de club namelijk 85 leden, meer dan
ooit. En dat in het jubileumjaar.

De MTA bestaat 30 jaar en voor Henk
Germs is het alsof die jaren voorbij zijn
gevlogen. De 74-jarige Ter Apeler is een
van de oprichters van de club. "Daar-
voor was ik lid van de Odoorner Lucht-
vaart Club. Meer mensen uit Ter Apel
en omgeving waren er lid van en wij
zijn toen een eigen vereniging begon-
nen. In het begin zaten we bij het voet-
balveld in Ter Apel maar dat was geen
goede plek."

De gemeente Vlagtwedde stelde toen
een stuk grond aan de Bruilweg in Lau-
dermarke beschikbaar, bijna op de
grens met Duitsland. "We hebben daar
een jaar 17, 18 gezeten maar perfect
was die locatie ook niet. We keken
steeds tegen de zon in als we onze vlieg-
tuigen op lieten stijgen. Dat werkte
niet goed. Daarbij kwam er steeds meer
bos rondom ons, dat maakte het ook
moeilijker."

Omdat de milieuregels een langer
verblijf ook niet toelieten, gingen de
club- en gemeentebestuurders weer op
zoek naar een andere plek. In 2006

len nog altijd radiografisch bestuurd
de lucht in. "Ik doe dat al 44 jaar", ver-
telt Germs. "En nog altijd met veel ple-
zier. Het is prachtig om je eigen toestel-
len de lucht in te zien gaan. Ik ben nu
ook instructeur en leid nieuwe leden
op." Ja, de zon schijnt niet maar toch
ook weer wel voor de jarige MTA.

zien." Dat alles bij elkaar heeft geleid
tot een explosieve groei van het leden-
tal. Aan de Bruilweg waren er nog 30 le-
den, nu 85.

Germs is blij met die groei, net als Jan
van der Kaap en Roelof Drenth. Ook die
twee Ter Apelers waren bij de oprich-
ting betrokken en sturen hun toestel-

werd die gevonden, aan de Achterbeet-
seweg in Ter Apelkanaal. "Op de grond
van agrariër Jan Willem de Roo, we zijn
hem en de gemeente heel dankbaar",
vervolgt Germs. "Een prachtige plek.
We hebben nu de zon in de rug, er is
voldoende open ruimte, er loopt een
fietsroute langs zodat veel mensen ons

reportage � club bestaat 30 jaar

Modelvliegers hebben de zon in de rug
Ooit begonnen ze in Odoorn, maar
ze zitten ze alweer dertig jaar in Ter
Apel: de pioniers van de jubilerende
Modelvliegclub Ter Apel (MTA). En
sinds 2006 heeft de club tot grote
vreugde behalve de figuurlijke wind
ook letterlijk de zon in de rug.

Roelof Drenth, Jan van der Kaap en Henk Germs (vlnr): oerleden van de MTA. Foto: Cor Mooibroek

Door Marcel Looden

ter apel � De Kloosterkerkge-
meente neemt komende zon-
dag met een speciale dienst af-
scheid van dominee Hetty
Boot. Zij stond drie jaar in Ter
Apel op de kansel, ze volgde in
2006 dominee Alice Bremmer
op. Boot wordt op haar beurt
ook opgevolgd door dominee
Sara Dondorp. Zij is degene die
vanaf januari voor zal gaan bij
de diensten in de Klooster-
kerk. Dominee Dondorp werkt
nu nog in Amsterdam. (DvhN)

Kloosterkerk
krijgt nieuwe
dominee


